
خبر کوتاهاخبار
وااکنش تندگویان به احتمال فیلترینگ اینستاگرام؛

موسسه فیلترینگ راه اندازی کنیم تا کل شبکه مجازی ایران فیلتر شود

آخرین وضعیت ساماندهی کودکان کار و خیابان در تهران از زبان معاون سیاسی انتظامی فرمانداری تهران

خطر افزایش کودکان کار ایرانی نسبت به اتباع بیگانه

دبیر ستاد مبارزه با قاچاق کالا و ارز وعده داد:

معرفی آقازاده های متخلف در حوزه قاچاق کالا

شهردار منطقه چهار تهران مطرح کرد:

اخطار به  سه هزار مالک شمال شرق تهران 

سرپرست سازمان پژوهش و برنامه ریزی آموزشی مطرح کرد:

روش »اینترنتی« تمام کتب درسی سال آینده

مدیرعامل شرکت واحد اتوبوسرانی تهران:

تهران ۳۰۰۰ اتوبوس کم دارد

معاون امور جوانان وزارت ورزش و جوانان، با 
فیلترینگ  مورد  در  شده  مطرح  اظهارات  از  انتقاد 
تصمیم گیران  اقدام  این  با  گفت:  اینستاگرام 
ایرانی نیست که  تقریبا هیچ  فیلترینگ در کشور، 
تلفن  روی  اما  باشد،  داشته  هوشمند  همراه  تلفن 
همراهش فیلترشکن نصب نکرده باشد و به عبارتی 
تقریبا تمام کاربران ایرانی فضای مجازی یک فیلتر 

شکن هم دارند.
محمدمهدی تندگویان با بیان اینکه فیلترینگ 
از  اجتماعی  شبکه های  مورد  در  بارها  کشور،  در 
جمله توئیتر تا تلگرام اعمال شده و در حال حاضر 
مورد  در  افزود:  است،  رسیده  اینستاگرام  به  نیز 
و هم  فضای مجازی هم »شورای فضای مجازی« 
نهادهای نظارتی مثل پلیس فتا و ... تشکیل شده 
است. سوال اساسی ما این است که اگر این همه 
که  افرادی  با  توانیم  می  داریم،  کنترل  برای  نهاد 
ممکن است در فضای مجازی مرتکب تخلف شوند 
برخورد کنیم و قوانین هم به قدر کافی وجود دارد، 

پس چرا باید یک بستر را فیلتر کنیم؟.
وی با اشاره به اینکه در شبکه های مجای مانند 
اینستاگرام و توئیتر و ... ممکن است تنها تعدادی از 
افراد استفاده های غیر مجاز و غیراخلاقی کنند، اظهار 
کرد: این همه قانون و شورا در کشور مشغول فعالیت 
هستند و می توانند با متخلفان برخورد کنند، پس چرا 
باید یک بستر را فیلتر کنیم؟ این یک سوال اساسی 
است که چرا این اتفاق در حال رخ دادن است و این 
نمی کنند،  کاری  اگر  دارند؟  مسئولیتی  چه  نهادها 

این نهادها را جمع کنیم و به جای آنها یک موسسه 
فیلترینگ باز کنیم و هر اتفاقی که افتاد به سرعت 

شبکه های مجازی را فیلتر کنیم.
دست  این  اینکه  بیان  با  جوانان  امور  معاون 
اقدامات به مثابه راه حل نیست، تصریح کرد: این 
نهاد  و  شورا  و  شده  مصوب  کشور  در  قانون  همه 
درست کردیم تا با متخلفان در جامعه برخورد شود، 

نه اینکه تر و خشک را با هم بسوزانیم.
تندگویان ادامه داد: اینستاگرام، توئیتر و فیس 
بوک و ... در عرض یکی دوماه شکل نگرفته اند و طی 
سال ها تشکیل شده اند. سوال ما این است که در کشور 

و در طول همه این سال ها چه قدر برای آموزش و 
فرهنگ سازی در مورد به کارگیری درست از آنها وقت 
گذاشته ایم؟ این کار یعنی بستری را که طی چندین 
سال شکل گرفته و به مرور هم رشد و تکامل یافته و 
تعداد کاربرانش افزوده شده و به چندین میلیون نفر در 
فضایی مانند اینستاگرام رسیده را یکباره فیلتر کنیم. 
می توانستیم تمام این مدت را صرف آگاهی، اطلاع 
رسانی، استفاده درست و ساماندهی مناسب و ... از هر 

فضایی استفاده کنیم.
وی در ادامه اظهار کرد: می توانیم از بسترهای 
کشورهای  توسط  مجازی  فضای  در  که  مناسبی 

دیگر درست شده، خیلی خوب استفاده کنیم، اما 
متختلفان  با  موقع  به  و  نمی دهیم  آموزش  چون 
شده  فراگیر  فضا  این  که  حالا  نمی کنیم،  برخورد 
فیلتر  را  آن  است،  کرده  پیدا  زیادی  اعضای  و 
می کنیم. آسیب های اجتماعی این کار خیلی بیشتر 

از پیشگیری و ساماندهی آنها است.
تعداد  فقط  فیلترینگ  با  افزود:  تندگویان 
کاربران استفاده از فیلتر شکن را افزایش می دهیم. 
کار  و  در جهت کسب  تلگرام  از  که  بودند  افرادی 
استفاده می کردند که آنها الان هم در حال استفاده 
فضا  این  به  فیلترشکن  با  اما  هستند  تلگرام  از 
به  را  کارشان  از  بخشی  هم  بعضی  می شوند؛  وارد 
استفاده  ما  بحث  کردند.  منتقل  اینستاگرام  شبکه 
اظهارات  با  اما  است  فضا  این  از  درست  کنندگان 
اخیر در مورد فیلتر این فضا، آنها باز هم مجبور به 

استفاده از فیلترشکن می شوند.
روش  نه  روش  این  اینکه  به  اشاره  با  وی 
حساب  کار  نه  و  دارد  مدیریت  نه  است،  درستی 
این  افتاده  که  اتفاقی  کرد:  تصریح  است،  شده ای 
است که تقریبا هیچ ایرانی نیست که تلفن همراه 
همراهش  تلفن  روی  اما  باشد،  داشته  هوشمند 
فیلتر شکن نصب نکرده باشد. این کاری است که 
افراد  این  داده اند.  انجام  فیلترینگ  تصمیم گیران 
تمام  تقریبا  که  است  این  کرده اند  که  کاری  تنها 
ایرانی فضای مجازی یک فیلتر شکن هم  کاربران 
دارند. آسیب این کار خیلی بیشتر از وقتی است که 
این فیلتر شکن ها نبود و از این فضا استفاده می شد.

از  تهران  فرمانداری  انتظامی  سیاسی  معاون 
آخرین وضعیت ساماندهی به کودکان کار و خیابان 

تهران خبر داد.
انتظامی  سیاسی  معاون  رضایی،  عبدالعظیم 
با  برنا  خبرگزاری  با  گفتگو  در  تهران،  فرمانداری 
بیان اینکه تغییر استاندار تهران موجب شد موضوع 
کمی  خیابان  و  کار  کودکان  وضعیت  به  ساماندهی 
تسریع  برای  حاضر  حال  در  گفت:  بماند،  متوقف 

رسیدگی به این روند، مقرر شد در هفته جاری چندین 
جلسه با استانداری و وزارت کشور داشته باشیم.

وی افزود: همچنین برای ساماندهی کودکان 
تا  ها مشارکت گرفته ایم   NGO از  و خیابان  کار 
جدید  نگاه  نوع  و  نظرات شان  نقطه  از  استفاده  با 
راهکارهای  بتوانیم  معضل،  این  به  ساماندهی  در 

اثربخش تری را ارائه دهیم.
و  کار  کودکان  موضوع  کرد:  تاکید  رضایی 

خیابان به عنوان یک آسیب اجتماعی خاص، بسیار 
توجهی  بی  ساماندهی شان  به  اگر  و  بوده  حساس 
و معیشت  فعلی  اقتصادی  به شرایط  باتوجه  شود، 
یافته و  این معضل تسریع  مردم، روند رو به رشد 
پیشی  خارجی  اتباع  از  ایرانی  کار  کودکان  تعداد 

خواهد گرفت.
معاون سیاسی انتظامی فرمانداری تهران ادامه 
در  کامل  فرهنگ سازی  تا  زیادی  مسیر  هنوز  داد: 

و  کار  کودکان  با  مردم  برخورد  چگونگی  خصوص 
خیابان باقی مانده است. در واقع اغلب مردم ما توجیه 

نشده اند که این افراد به واقع نیازمند نیستند.
درصدی   60 آمار  اعلام  گفت:  پایان  در  وی 
دقیق  ایران  در  خارجی  اتباع  کار  کودکان  حضور 
مسئولان  با  که  جلسه ای  در  بنابراین  نیست 
به  شد  خواهد  برگزار  کشور  وزارت  و  استانداری 

آمارها نیز رسیدگی می شود.

سردار مویدی گفت: هر آقازاده ای پشت صحنه در رابطه با برند و 
غیربرند باشد معرفی می کنیم و در این زمینه جدی هستیم.

ارز  و  کالا  قاچاق  با  مبارزه  ستاد  رئیس  مؤیدی  علی  سردار 
کرد:  اظهار  کالا  قاچاق  در  آقازاده ها  برخی  داشتن  نقش  درباره  
با  تعهدی  نمی شناسیم،  غیرآقازاده  و  آقازاده  ستاد،  عنوان  به  ما 
موارد  این  با  یاد کرده ایم که  و سوگند  داده  قول  ایم،  بسته  مردم 

کنیم. برخورد 
رئیس ستاد مبارزه با قاچاق کالا و ارز گفت: هیچ حاشیه امنی 

برای »مسئولان و آقازاده ها« در مبارزه با قاچاق وجود ندارد.
و  برند  با  رابطه  در  صحنه  پشت  آقازاده ای  هر  کرد:  بیان  وی 
غیربرند باشد معرفی می کنیم در این زمینه جدی هستیم و تاکنون 
نیز نشان داده ایم که با کسی، از دستگاه گرفته تا فردی که در پشت 
اقتصاد  در  یا  باشد  داشته  غیرقانونی  فعالیت  بخواهد  و  باشد  صحنه 

پنهان فعال باشد رودربایستی و شوخی نداریم.
دبیر ستاد مبارزه با قاچاق کالا و ارز در پایان  گفت: اگر نیاز باشد 

چنین آقازاده ها و مسئولان را به موقع معرفی می کنیم.

شهردار منطقه چهار تهران از  اجرای کامل بیش از 350  پرونده 
محدوده  در  سالجاری  ماه  آذر  در  صد  ماده  های  کمیسیون  احکام 

نواحی 9 گانه این منطقه خبر داد
به گزارش روابط عمومی شهرداری منطقه چهار تهران » سید 
و  قانونی  غیر  سازهای  و  ساخت  از  جلوگیری  »بر  حسینی  علیرضا 
بدون مجوز تاکید کرد و گفت: توجه به ساخت و سازهای اصولی و 
ضابطه مند براساس قوانین شهرسازی، همراه با حفظ کیفیت سیمای 
بصری شهر، این منطقه را بر آن داشته تا با قاطعیت بیشتر بر روند 
تامین  برای  قانونی  توان  تمامی  از  و  داشته  نظارت  ساختمان سازی 

امنیت و آسایش شهروندان استفاده کند.
وی با بیان این که از ابتدای آذر ماه سالجاری تا کنون  براساس 

احکام کمیسیون ماده صد قانون شهرداری ها و پس از طی مراحل 
قانونی 353 پرونده رای در منطقه چهار اجرا شده است، خاطرنشان 
کرد: شهرداری منطقه چهار با هدف صیانت از حقوق شهروندان و باز 
مانده کمیسیون  زمین  آرای  اجرای  های شهری،  فضای  گیری  پس 
های ماده صد را در دستور کار قرار داده که این روند تا پایان سال 

جای ادامه دارد.
وی با بیان اینکه در ماه گذشته چندین واحد و مجتمع تجاری  
مجتمع  کرد:  تصریح  شد  تخریب  و  پلمپ  چهار  منطقه  در  متخلف 
تجاری مسکونی ولیعصر در محله حکیمیه ، مجتمع کارواش فرجام با 
داشتن احداث طبقه مازاد،اضافه بنا،  پیشروی طولی و تبدیل کاربری 
منطقه  این  در  ماده صد  های  اجرا شده کمسیون  آرای  بارزترین  از 

بوده که رای پلمپ ، قلع بنا و تخریب در مورد آن ها اجرا شده است. 
حسینی در خصوص صدور اخطار به تخلفات ساختمانی صورت 
گرفته گفت: در طول یک ماه گذشته بیش از 3 هزار اخطار به مالکان 
متخلف ابلاغ  شده است که تغییر کاربری مسکونی به تجاری ، عدم 
اخطارهای   و  تخلفات  مهمترین  از  جرایم  وصول  و  پارکینگ  تامین 

صادره بوده است.
شهردار منطقه چهار در پایان با تاکید بر اینکه طبق قانون مالکان 
اراضی و املاک واقع در محدوده شهر و حریم آن باید قبل از هرگونه 
تفکیک اراضی و آغاز فعالیت ساختمانی از شهرداری مجوزهای لازم 
را اخذ کنند، خاطرنشان کرد: در غیر این صورت شهرداری می تواند از 

عملیات ساختمانی فاقد یا مغایر با پروانه احداث بنا، جلوگیری کند.

حیدر تورانی سرپرست سازمان پژوهش و برنامه ریزی آموزشی 
اظهار کرد: ثبت نام کتاب های درسی تا امسال در تعدادی از پایه ها بود، 

اما برای سال تحصیلی آینده، ثبت نام تمام کتب درسی دانش آموزان 
به صورت »اینترنتی« انجام می شود.

حیدر تورانی ادامه داد: ثبت نام کتاب های درسی از طریق سامانه 
و   www.irtextbook.com یا   www.irtextbook.ir سامانه 
»گروهی«  و  خانواده اش  و  دانش آموز  توسط  »فردی«  دو صورت  به 

توسط مسؤولان مدرسه انجام می شود.
از  زیادی  تعداد  روی  آینده  تحصیلی  سال  کرد:  تصریح  تورانی 
کتاب های درسی، »مُهر ماندگاری تا ۱۴00« درج می شود و تغییراتی 

که در سال های بعد روی کتاب نیاز است از طریق سایت این سازمان 
اعلام خواهد شد.

و  فنی وحرفه ای  و  ابتدایی  دوره های  کتاب های  خرید  تاکنون 
طریق  از  ماه  مهر  در  و  می شد  انجام  اینترنتی  صورت  به  کاردانش 
مدارس بین دانش آموزان توزیع می شد و کتاب های دوره های متوسطه 
به فروش  از طریق کتابفروشی ها در شهریورماه هر سال  اول و دوم 
می رسید که قرار است برای سال تحصیلی آینده ثبت نام تمام کتب 

درسی از طریق اینترنت صورت گیرد.

از  تهران  اتوبوسرانی  واحد  شرکت  مدیرعامل 
کمبود 3000 دستگاه اتوبوس در پایتخت خبر داد.
داشت:  اظهار  باره  این  در  سنندجی  پیمان 
در حال حاضر باید حدود 9000 دستگاه اتوبوس 
در  می داشتند،  فعالیت  تهران  شهر  در  عمومی 
اتوبوس  دستگاه   6000 فقط  امروزه  که  حالی 
رسانی  خدمات  به  مشغول  تهران  در  عمومی 

هستند.
گفت:  تهران،  ترافیک  دلیل  به  اشاره  با  وی 
و  حمل  ناوگان  کمبود  شخصی،  خودرو های  تردد 
نقل عمومی و بسیاری از دلایل دیگر از جمله موارد 

موثر در رشد ترافیک شهر تهران هستند.
از وجود طرح ترافیک در تهران،  با دفاع  وی 
ورود  برای  دنیا  شهر های  تمامی  در  داشت:  اظهار 
به برخی از مناطق شهر با خودرو محدودیت هایی 
وجود دارد، به طوری که صاحبان خودرو برای ورود 
پرداخت  را  مشخصی  عوارض  باید  محدود  این  به 

کنند.
واحد  شرکت  مدیره  هیئت  رئیس  نایب 

اتوبوسرانی تهران در ادامه اضافه کرد: با وجود طرح 
در  عمومی  اتوبوس های  عبور  روان سازی  ترافیک 

داخل کشور افزایش پیدا کرده است.
و  مترو  توسعه  ضرورت  به  اشاره  با  وی 
حال  در  کرد:  عنوان  واحد،  شرکت  اتوبوس های 
عمومی  اتوبوس  دستگاه   9000 حدود  باید  حاضر 
که  حالی  در  می داشتند،  فعالیت  تهران  شهر  در 
در  عمومی  اتوبوس  دستگاه   6000 فقط  امروزه 

تهران مشغول به خدمات رسانی هستند.
دستگاه   3000 کمبود  بر  تاکید  با  سنندجی 
اتوبوس شرکت واحد در شهر تهران، تصریح کرد: 
جدید  خطوط  باید  تهران  شهر  نقاط  از  برخی  در 

اتوبوسرانی افتتاح شوند.
وی افزود: استفاده از اتوبوس های زیر ۱0 سال 
در سطح شهر باعث می شود تا خدمات رسانی در 

این حوزه با سرعت بیشتری انجام شود.
تهران  اتوبوسرانی  واحد  شرکت  عامل  مدیر 
خرابی  دلیل  به  امروزه  متاسفانه  داد:  ادامه 
حد  از  بیش  ترافیک های  و  شهری  اتوبوس های 

در سطح شهر و مشکلات موجود در خطوط ویژه 
اتوبوسرانی خدمات رسانی شرکت واحد اتوبوسرانی 

در زمان مشخص و سریع واقع نمی شوند.
وی افزود: عدم خدمات رسانی سریع در حوزه 
از  برخی  در  تا  می شود  باعث  شهری  اتوبوس های 
تجمع های  اتوبوس  ایستگاه های  در  روز  ساعات 

متعدد ایجاد شود.
رادیویی، مهندس حمید  برنامه  این  ادامه  در 
نقل  و  حمل  که  این  به  اشاره  با  موسوی  سیادت 
پیچیده  و  کلان  مسائل  از  بسیاری  بازتاب  شهری 
شهری  نقل  و  حمل  وضعیت  گفت:  است،  ملی 
نمودی از سیاست های یک شهر است که در سطح 

شهر نمایان می شود.
مسائل  و  زیست  محیط  مهاجرت،  افزود:  وی 
کلان اقتصادی از جمله موضوعات موثر در وضعیت 

حمل و نقل شهری هستند.
معاونت  عمومی  نقل  و  حمل  طرح  مشاور 
اشاره  با  تهران  ترافیک شهر  سازمان  نقل  و  حمل 
شهر  به  تهرانی  غیر  افراد  از  بسیاری  مهاجرت  به 

تهران، تصریح کرد: در حال حاضر سهم بزرگی از 
جمعیت کشور به صورت ناخواسته در یک محیط 
ایجاد  این  که  طوری  به  اند.  شده  جمع  محدود 
تمرکز می تواند انواعی از تهدید های مختلف را در 

درون خود داشته باشد.
ساماندهی  در  مدیریت  نقش  به  اشاره  با  وی 
جمعیت شهری، عنوان کرد: حمل و نقل تنها رشته 
در  را  فرهنگی  و  انسانی  ابعاد  که  است  مهندسی 

بطن یک شهر در برمی گیرد.
انتظامات،  مهندسی،  موضوع  داد:  ادامه  وی 
موارد  جمله  از  زیست  محیط  و  تربیت  و  تعلیم 
موثر در ساماندهی و مدیریت حمل و نقل به شمار 

می آیند.
موضوع  که  این  بیان  با  موسوی  سیادت 
با مشکلات  ایران  و زندگی جمعی در  شهرنشینی 
از  متاسفانه  داشت:  تاکید  است،  همراه  متعددی 
در  انتظامات  موضوع  ایران  در  گذشته  دهه های 
قرار  توجه  مورد  مطلوب  صورت  به  نقل  و  حمل 

نگرفته است.

همزمان با فصل زمستان انجام می شود؛
تقویت بنیه و کوددهی درختان فضای 
سبز شهری منطقه 21 به »روش چالکود«

تقویت بنیه درختان موجود در فضای سبز 
شهری منطقه 2۱ به »روش چالکود« به همت 
مشاوره  و  آموزش  تحقیقات  مرکز  کارشناسان 
محیط  و  شهری  خدمات  معاونت  سبز  فضای 
زمستان«  »فصل  با  همزمان  منطقه  این  زیست 

انجام می شود.
معاون  زابلی  سیاوش  امتیاز،  گزارش  به 
با  منطقه  این  زیست  محیط  و  شهری  خدمات 
درختان  بنیه  تقویت  و  ویژه حفظ  اهمیت  بیان 
پاکیزگی  در  آن  کلیدی  نقش  و  سبز  فضای 
هوای شهر تهران، گفت: مرکز تحقیقات آموزش 
شهری  خدمات  معاونت  سبز  فضای  مشاوره  و 
اجرای  به  اقدام  منطقه2۱  زیست  محیط  و 
رسیدگی  اولویت  با  درختان«  چالکود  »عملیات 
به »درختان چنار، صنوبر، اقاقیا، نارون و سرو« 
که در شش ماهه نخست سال جاری دچار خزان 
زودرس و رنگ پریدگی شده بودند؛ کرده است.

وی در ادامه افزود: جهت تقویت »درختان 
هر  برای  سرو«؛  و  نارون  اقاقیا،  صنوبر،  چنار، 
نظر  در  چالکود  سه  متوسط   طور  به  درخت 
مواد  نیاز  و  کمبود  به  توجه  با  و  شده  گرفته 
قبل  از  که  منطقه2۱  سطح  در  خاک  غذایی 
کود  مخلوط  از  بود  شده  تعیین  خاک  آنالیز  با 
دامی، گوگرد، سولفات آمونیوم، سولفات منگنز، 

سولفات روی و آهن استفاده می شود.
لازم به ذکر است؛ تاکنون درختان ضعیف 
شهید  نرگس،  گمنام،  شهدای  های  »بوستان 
کوددهی  چالکود«،  »روش  به  یلدا«  و  دستواره 

و تقویت سازی شده اند.

جنگل کاری های شمال تهران 215 
هکتار توسعه یافت

در  تهران  شمال  ارتفاعات  از  هکتار   2۱5
راستای اجرای طرح کمربند سبز و حفظ حریم 
شهر از ساخت و ساز های غیر مجاز جنگل کاری 

شد.
معاون  نوربخش  مجید  امتیاز؛  به گزارش 
امور شهری و فضای سبز شهرداری این منطقه با 
اعلام خبر فوق اظهار داشت: اجراي پروژه هاي 
کمربند سبز تهران در جهت تحقق اهدافي چون   
بهینه سازي طراحي منظر شهري و تولید هواي 
پاک ، کنترل و فرسایش خاک ، بهره وري بهتر 
از منابع آبي و اقلیم و افزایش ذخایر ملي منابع 
سرزمین  آمایش  اهداف  به  دستیابي  و  طبیعي 
آن  بر  کاملًا   شهري  اجرایي  مدیریت  که  است 

اصرار دارد .
افزود: در همین راستا حدود 69 هزار  وی 
اصله نهال سبز و با کیفیت از انواع سرو نقره ای، 
تهران،  کاج  نرک،  توت  گنجشک،  زبان  ارغوان، 
ای  عرصه  و...در  اقاقیا  زالزالک،  ای،  خمره  سرو 
و  توفیقی  شهید  شهرک  شمال  ضلع  در  واقع 
جنب جنگل بوستان یاس فاطمی، مابین بزرگراه 

شهید بابایی و گرنه قوچک کاشته شد.
نوربخش تصریح کرد: به منظور آبیاری این 
در سطح  فشار  تحت  آبرسانی  شبکه   ، درختان 
عرصه شامل مخزن ژئوممبران به حجم 2 هزار 
مترمکعب و ۴2 هزار و 5۱0 متر لوله پلی اتیلن 
به همراه تجهیزات و متعلقات مربوط تعبیه شده 

است.
 : ساخت  نشان  خاطر  مسئول  مقام  این 
حدود ۴2 هزار اصله درخت قدیمی که در این 
محدوده موجود بوده و در اختیار شهرداری نبوده 
است نیز مورد محافظت و نگهداری قرار گرفتند

شهردار منطقه 20 :
به دنبال برنامه ریزی برای ارتقاء و  

توسعه گروه های دوام هستیم
شهردار منطقه 20 ترغیب و ایجاد انگیزه در 
شهروندان با هدف توسعه گروه های دوام را مهم 
عملیاتی  راهکارهای  دنبال  به  گفت:  و  برشمرد 
مناسب برای توسعه گروه های داوم و بهره مندی 
از ظرفیت مشارکت های مردمی  از پیش  بیش 

هستیم.
بازدید  افشار در  فرهاد  امتیاز؛  به گزارش 
از ستاد پیشگیری و مدیریت بحران شهر تهران 
گروه  گیری  شکل  ستاد؛  این  رئیس  با  دیدار  و 
و  امدادی  خود  مباحث  راستای  در  دوام  های 
دگر امدادی را سیاست گذاری مهمی در مواقع 
بحرانی دانست و گفت: در حال حاضر 900 نفر 
دوام  های  گروه  عضو   20 منطقه  شهروندان  از 
ارتقاء  برای  ریزی  برنامه  دنبال  به  که  هستند 

وتوسعه این گروه های محلی هستیم.
عملیاتی  مناسب  راهکارهای  ارائه  افشار 
برای ترغیب و ایجاد انگیزه در شهروندان را مهم 
شهروندان  پذیری  مسئولیت  افزود:  و  برشمرد 
کسانی  اولین  که  چرا  است  اهمیت  حائز  بسیار 
که در ساعات اولیه مواقع بحرانی می توانند به 
بحران زده ها کمک کنند، ساکنین همان محل 

هستند.
شهروندان  به  بخشی  آگاهی  با  گفت:  وی 
به مباحث شهری، هر  آنان  تعلق  ارتقاء حس  و 
به  نسبت  حساسیت  با  به  تواند  می  شهروند 
مدیران  دستیابی  موجب  خود  پیرامون  محیط 

شهری به اهداف کلان شوند.
فرهنگ  ارتقاء  اهمیت  به  اشاره  با  افشار 
آموزش  نحوه  در  تحول  ایجاد  افزود:  شهروندی 
های شهروندی و توجه به نقش مهم شبکه های 
آموزشهای  بیشتر  اثربخشی  موجب  اجتماعی 
شهروندی به خصوص در مبحث مدیریت بحران 
خواهد شد. وی در ادامه گفت: تهیه سند ریسک 
دستاوردهای  از  یکی  عنوان  به  محلات  پذیری 
جدید این مجموعه به شمار می آید و امید است 
ریسک  کاهش   و  آوری شهر  تاب  ارتقاء  زمینه 
در  و  تهران  شهر  سطح  در  را  محلات  پذیری 

منطقه 20 فراهم کنیم.
ابراز خرسندی  منطقه 20 ضمن   شهردار 
از حضور در سازمان مدیریت بحران شهر تهران 
و تقدیر از خدمات این مجموعه گفت: قطعا در 
مجموعه  این  در  زیادی  کارهای  اخیر  سنوات 
انجام شده که نوید بخش محیطی برای زندگی 

ایمن تر شهروندان ساکن شهر تهران است.

اجرای عملیات ترمیم و توسعه شبکه 
آبرسانی در منطقه 7

و  ترمیم  عملیات  گفت:   7 منطقه  شهردار 
متراژ  به  منطقه  این  در  آبرسانی  شبکه  توسعه 
هزینه  کاهش  با هدف  متر طول  و 650  3هزار 
ارائه  و  آب  رفت  هدر  از  جلوگیری  آبرسانی، 

خدمات هرچه بهتر به شهروندان اجرا شد.
به گزارش امتیاز، سمیه حاجوی با اعلام 
این مطلب افزود: در این پروژه کلیه فرعی های 
سطح منطقه از حد فاصل خیابان سهروردی تا 
نبش  )ع(،  علی  امام  بزرگراه  صابونچی،  خیابان 
راه  سه  شیرازی،  صیاد  شهید  اتوبان  سبلان، 
و  بهشتی  مدنی،  سبلان،  های  خیابان  اسدیان، 
از  و  مجهز  آبرسانی  شبکه  به  دار  اجاره  خیابان 

حالت تانکری خارج شد.
وی در ادامه یادآور شد: با توجه به اولویت 
طرح  اجرای  در خصوص  تهران  شهرداری  های 
تجهیز  آبرسانی  مکانیزاسیون  و  هوشمندسازی 
شهید  و  قصر  موزه  باغ  اندیشه،  های  بوستان 
منطقه  سبز  فضای  اداره  کار  دستور  در  توکلی 
قرار گرفته و در این راستا طرح های مطالعاتی 

کار به اتمام رسیده و آماده اجرا است.

برگزاری جشنواره ی خلاقیت های 
هنری بانوان در منطقه 15

معاون امور اجتماعی فرهنگی منطقه ۱5 از 
برگزاری جشنواره خلاقیت های هنری بانوان در 
قالب کارگاه های آموزشی – تخصصی  خبر داد.
معاون  مختاری  اکبر  امتیاز،  گزارش  به 
گفت:  فوق  خبر  اعلام  با  فرهنگی  و  اجتماعی 
در   « زنان  هنری  های  »خلاقیت  جشنواره 
راستای  جلب مشارکت زنان و دختران در بروز 
های  زمینه  هنری،  و  فرهنگی  های  خلاقیت 
فعالیت  تقویت  هدف  با  زنان  نشاط  و  شادی 
فراغت  اوقات  سازی  غنی  و  زنان  هنری  های 
محله  هنرمند  زنان  معرفی  و  شناسایی  آنان، 
ها و تجلیل و بزرگداشت آنان، توجه و حمایت 
های  گاه  کار  قالب  در  معلول  زن  هنرمندان  از 
آموزشی-تخصصی در خانه های تسنیم سراهای 

محله برگزار می شود.
ها  کارگاه  این  تشریح  به  ادامه  در  وی   
لباس،  و  پارچه  روی  چاپ  گفت:  و  پرداخت 
دوخت  آموزش  لباس،  و  پارچه  روی  نقاشی 
روبان  دوزی،  مرصع  دوزی،  )بلوچ  سنتی  های 
و  طراحی  دوزی(،  زرتشتی  دوزی،  پنه  دوزی، 
چهل  دوز،  دست  چرم  چادر،  تخصصی  دوخت 
تکه دوزی، ساخت زیورآلات و ملحقات تزیینی 
فلز،  چوب،  با  کاری  مشبک  تکنیک  با  حجاب 
آماده  خانگی،  استفاده  قابل  وسایل  و  پارچه 
سازی جعبه های کادویی، تریکو بافی با استفاده 
هنر  بافت،  برای  خانگی  ریز  دور  های  پارچه  از 
خانگی،  استفاده  قابل  وسایل  و  پارچه  با  کلاژ 
و  با شیشه  کار  با کاشی شکسته، هنر  کار  هنر 
هنر ویترای روی آن، اجرای هنر های تجسمی 
چوب  و  ساختمانی  های  ریز  دور  از  استفاده  با 
از جمله  این کارگاه هاست.  مختاری استقبال 
پرشور زنان و دختران این منطقه را قابل تامل 
برشمرد و افزود: کارگاه های  چاپ روی شیشه، 
ویترای روی شیشه و کار با کاشی شکسته دارای 
و  بانوان  سوی  از  تقاضا  و  استقبال  بیشترین 

دختران است.

شهردار منطقه 10 در بازدید از مراحل آماده 
سازی محوطه و باند کندرو مترو بریانک؛

کاهش حجم ترافیک با بهره برداری از 
پروژه کندرو مترو بریانک

شهردار منطقه در بازدید از باند کندروی غربی 
بزرگراه شهید نواب ازکاهش بار ترافیکی در صورت 
آزادسازی این مسیر و تجهیز آن به خطوط اتوبوس 

تندرو خبر داد.
به گزارش امتیاز، با هدف تسریع در روند 
بهره برداری از پروژه کندروی مترو بریانک، شهردار 
باند  احداث  و  سازی  محوطه  از  بازدیدی  منطقه 
کندرو شمال به جنوب بزرگراه شهید نواب صفوی 
احمر  هلال  خیابان  تقاطع  تا  بریانک  حدفاصل 
داشت. وی در جریان این بازدید کاهش ترافیک 
را مستلزم  تندرو  اتوبوس های  اندازی خط  راه  و 
آزاد سازی این مسیر و تخلیه و تحویل باند کناری 
بررسی  و ضمن  برشمرد  مترو  توسط شرکت  آن 
سناریوهای مختلف مطروحه بر بازدیدهای مشترک 
با شورای شهر و همچنین تشکیل جلسات با حضور 
سازمان های متولی تاکید کرد. صادق زاده با اشاره 
به ساماندهی اطراف این ایستگاه و خروج خیابان 
سازی  آزاد  در صورت  گفت:  بست  بن  از  بریانک 
این محوطه، لاین کندرو مسیر بزرگراه شهید نواب 
صفوی برای ورودی بریانک و خیابان قزوین آماده 
سازی خواهد شد و دسترسی شهروندان ساکن در 
این محدوده از پایتخت به شبکه معابر بزرگراهی را 

تسهیل خواهد کرد.

شهردار منطقه9 عنوان کرد:
تسریع در خدمت رسانی به شهروندان 
با راه اندازی سامانه داشبورد مدیریتی 
شهردار منطقه9 از راه اندازی داشبورد مدیریتی 
از  استفاده  راستای  در  منطقه9  شهری  مجموعه 
فناوری های نوین و تسریع در خدمت رسانی  به 

شهروندان در ورودی غربی پایتخت خبر داد.
با  مفاخریان  علی  سید  امتیاز،  گزارش  به 
اطلاعات  های  سیستم  در  گفت:  خبر  این  اعلام 
الوصول  و سهل  گرافیکی  ارائه  داشبورد  مدیریت 
مهم ترین اطلاعات مورد نیاز برای رسیدن به یک 
یا چند هدف مشخص است که در یک صفحه با 
دقت و نظم چیده شده اند تا مدیران بتوانند با یک 
نگاه وضعیت موجود را نظاره کنند. وی افزود: در 
که  است  شده  سعی  منطقه9  مدیریتی  داشبورد 
اطلاعات حیاتی منطقه، معرفی و اطلاعات کالبدی 
منطقه و همچنین کلیه سامانه های مورد نیاز در 
یک میز کار جمع آوری شوند تا با صرف کمترین 
وقت و به راحتی به کلیه اطلاعات  و سامانه ها 
دسترسی وجود داشته باشد. شهردار منطقه9 بیان 
داشت: همچنین علاوه بر تجمیع محتوایی کارآمد 
از  استفاده  با  نیز  زیبایی  بصری  ، جلوه  و حیاتی 
آن  برای  اطلاعات  فناوری  متدهای  جدیدترین 

طراحی شده است.
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